
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 24. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 68

Ministeren bedes besvare nedenstående spørgsmål for perioden 2010-2018:

– I hvilket omfang er der sket anmeldelser og anerkendelser af skader vedrørende ud-

sættelse for krom, herunder krom 2, 3, 4 og 6?

– Hvilke/hvor mange henvendelser har de arbejdsmedicinske klinikker haft vedrørende

udsættelse for krom, herunder krom 2, 3, 4 og 6?

– Hvor mange ansatte i Danmark har anmeldt arbejdsskader fra arbejde med krom?

– Hvilke reaktioner har Arbejdstilsynet givet vedrørende arbejdet med krom, herunder

krom 2, 3, 4 og 6?

– I hvilket omfang overholdes de nuværende grænseværdierne for bl.a. krom 6? Og

hvor mange og hvilken type af virksomhederne har ikke overholdt krav om måling af

udsættelsen i arbejdsmiljøet, jf. §18 i bekendtgørelse om stoffer og materialer?

– Hvor stor er forbruget af de nævnte kromarter på danske arbejdspladser, hvordan er

de fordelt på brancher og produktioner - og hvor mange ansatte arbejder med oven-

nævnte kromarter på de forskellige områder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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